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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

in  data de 16.02.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de d-nul Sorin Ilea care a fost ales preşedinte de 
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 428/2020 adoptată prin vot 
deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Sorin Ilea: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 de consilieri (lipsesc d-nul consilier Bujor-Virgil Sevastru și dna. Consilier 
Diana-Claudia Costa). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul Primar Dan Bobouțanu şi d-
nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 253/2021, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 29.01.2021, a fost semnat de către 

Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 
 
D-nul Sorin Ilea: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 

 

D-nul Primar Dan Bobouțanu 
„Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 

 
D-nul Sorin Ilea: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care se află în 

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările 
şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau 
participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel 
cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să 
anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea 
hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei 
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hotărâri. 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 

dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărârii 
aflate pe ordinea de zi?”  

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Nu sunt anunțate.” 
 
D-nul Sorin Ilea:  
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 

mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA . 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Claudiu Ștefan Ionescu: 
„Aș vrea să știu cine este acest domn care ne va reprezenta. Ați spus într-o ședință 

anterioară că ne veți da mai multe date despre persoanele care le veți recomanda. Vreau să știu cine îl 
recomandă și cine este. Din păcate nu cunosc cine este această persoană. Mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Despre care? Despre Vasii Dorin? Da, o să facem o informare scrisă. Este același 

reprezentant, și din Consiliul local trecut. Un domn inginer care a condus societatea comercială Talc-
Dolomită Zlaști.”  

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Oricum are un mandat care il dăm de aici, adică el merge cu mandat și votează ce 

votăm noi.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Oricum e ok întrebarea, fiind un Consiliu nou.” 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 37/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de selecție a Consiliului de Administrație la 
societatea Salubprest Hunedoara S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 38/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect 

de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile formulată de către d-na Bucur Mariana Lilica 
înregistrată sub nr.4223/21.01.2021. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” și 1 „abținere” (dna. Mirabela-Laura 

Moga) 
Art. 1-3 se aprobă cu 18 voturi „pentru” și 1 „abținere” (dna. Mirabela-Laura Moga) 
 
Hotărârea nr. 39/2021 se aprobă cu 18 voturi „pentru” și 1 „abținere” (dna. 

Mirabela-Laura Moga) 
 
La punctul 4 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului local nr. 143/2017 privind 
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aprobarea încheierii unui acord de parteneriat cu Asociația „Salvital” Hunedoara, precum și a 
contribuției anuale a municipiului Hunedoara către aceasta, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
D-nul Petre-Lucian Gherman: 
 
„Domnule Primar, stimați colegi consilieri aș vrea să fac câteva precizări în legătură cu 

Salvital-ul. Poate nu știți dar în ultima vreme majoritatea paramedicilor de la Salvital care au reușit să 
promoveze un examen psihologic au trecut la ISU. De asemenea, cele mai multe primării din județul 
Hunedoara nu mai utilizează serviciile acestei asociații. Poate nu știți dar o mare parte din banii care se 
plătesc către această asociație se duc pe salariile conducerii. Au mai ieșit și din presă, și pe la colțuri 
informații că, conducătorii acestor asociații au salarii foarte mari. Ca o paranteză vă spun că se vorbește 
prin târg așa că primarii care au rămas ... sau Primăriile care mai au acord cu Salvital-ul, reprezentanții 
acestor Primării sunt mult mai prezenți decât alții la o anumită televiziune locală. Să vedem cele trei 
tipuri de activități care pentru trei lei pe lună, pentru trei lei pe an de cetățean... apropo aici eu nu am 
înțeles, nu am găsit în documentație la câți cetățeni ne raportăm. Știu doar că 3 lei/lună, pardon 3 lei/an 
dar nu știu la câți cetățeni ne raportăm, că sunt convins că numărul este mai mare decât cei care 
locuiesc în prezent în municipiul Hunedoara. Dar probabil că voi primi această informație. Deci pentru 
acești bani beneficiem de asistență medicală în fiecare weekend la Castelul Corvinilor. Asistență 
medicală la meciurile Clubului Sportiv Hunedoara. Acestea fiind în număr de 10-12 pe an, dacă nu mă 
înșel. Da, meciurile de acasă. Și acțiuni lunare de informare și prevenție la unitățile de învățământ pe 
raza municipiului Hunedoara. Cred că primele două activități care le prestează Salvital-ul ar putea fi 
efectuate și de I.S.U. la o calitate superioară și la un preț mai mic, având în vedere și faptul că aceștia 
dețin o dotare tehnică superioară față de cei de la Salvital.  De asemenea acțiunile de informare și 
prevenire din școli, cred că orice altă societate sau O.N.G. ar putea să le presteze în urma unei selecții 
făcute în mod onest și transparent în baza legii.  

În aceste condiții consider că suma de bani pe care o plătește (deși cuantumul sumei nete 
nu știu care este) Hunedoara este prea mare iar aceste servicii ar putea fi la o calitate mai bună și un 
preț mai mic. Ca o consecință, consilierii locali PNL vor vota împotriva prelungirii acestui acord. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Facem precizarea că în sală a intrat și domnul consilier Sevastru.” 
 
Numărul consilierilor locali prezenți în sală este 20.  
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Da. Și mă simt dator să dau un răspuns pentru cei care nu și-au exprimat un punct de 

vedere. Într-adevăr această asociație Salvital, a fost constituită în urmă cu foarte mulți ani de președinte 
liberal al județului Ioan Mircea Moloț, o inițiativă lăudabilă și la momentul respectiv și acum. Din 
asociație făceau parte probabil la început aproape chiar toate Primăriile din jud. Hunedoara. În urmă cu 
câteva luni de zile paramedicii de la Asociația Salvital au fost preluați de către I.S.U. Asociația a rămas 
în continuare cu un număr redus de paramedici. S-a pus în discuție la Consiliul județean menținerea sau 
încetarea activității acestei asociații. Noi ca un punct de vedere pe care îl și prezentăm Consiliului local, 
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de altfel am cerut ca de la 10 lei cotizația cât era până acum să ajungă să scadă la 3 lei. Raportarea se 
face la numărul de populație din municipiul Hunedoara, prezentat de Institutul Național de Statistică, 
același număr pentru care primim de fapt, ca să nu amestecăm lucrurile, de la bugetul național toate 
cotele de rectificări din TVA și impozitul pe venit. Da, peste 70.000 de locuitori. 

Sigur, ar fi interesant dacă ISU ar putea asigura aceste servicii pe care le dorim noi, dacă 
vedeți am și subliniat în hotărârea de consiliu ce servicii dorim pentru acești bani, dar rămâne la 
latitudinea dvs. să votați sau nu acest proiect de hotărâre. Din punctul meu de vedere, asistență 
medicală la Muzeul Castelul Corvinilor în perioada de weekend este și necesară în momentul de față, 
odată cu ieșirea din pandemie se și observă că numărul vizitatorilor a început să crească, ar fi o noutate 
ce am putea noi să oferim la Muzeul Castelului. Cum, totodată, suntem obligați să oferim și asistență 
medicală la meciurile de fotbal ale echipei Clubului Sportiv Hunedoara și totodată acțiunile lunare de 
informare și prevenție. Asta am cerut noi. 

Acum, eu consider că este oportun acest proiect, mai departe alte speculații nu vreau să 
fac. Am prezentat pe scurt gândirea care este. Repet, cotizația scade de la 10 la 3 lei și totodată ca 
noutate sunt aceste trei activități care de data aceasta sunt remarcate în mod deosebit pentru municipiul 
Hunedoara. Mulțumesc.” 

 
D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Plus, dacă îmi permiteți, nu sunt doar 10 meciuri. Se oferă asistență și la meciurile 

echipei de juniori.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Ceea ce pot eu să vă spun ca reprezentant al Consiliului Local în Salvital este că 

suntem singurul municipiu care a punctat foarte clar niște atribuțiuni pe care trebuie să ș-i le exercite 
această asociație. Cu privire la retragere, nu am cunoștințe să se fi retras. Municipiul Deva și-a anunțat 
intenția dar nu și-a finalizat-o printr-o hotărâre de Consiliu, din câte știu este suspendată de către 
instanță. Iar restul toate UAT-urile nu au anunțat că se retrag.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „Și dacă îmi permiteți, la final Asociația Salvital va prezenta un raport lunar de 

activitate cu privire la îndeplinirea condițiilor menționate anterior de noi în hotărâre, raport care va fi 
confirmat de conducătorii instituției unde a prestat activitățile și în baza acestui raport se fac plățile. 
Deci dacă nu se prezintă nu se fac plățile. Ne-am luat și noi niște măsuri de siguranță, astfel încât dacă 
activitatea nu ar fi cea corespunzătoare nu am face plățile. Mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Într-adevăr Asociația își schimbă puțin profilul. Adică de la acele intervenții pe care le 

făcea SMURD-ul pe 112, acum vor fi cu totul alte activități. Activități la care noi am ținut foarte mult, 
adică să se știe foarte clar ceea ce fac pentru municipiul Hunedoara.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan 

Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia 
Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 3 voturi ”împotrivă” (Vâlceanu 
Constantin, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian) și 4 voturi ”abținere” (Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Art. I - VI se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - Lucan Laura – 
Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Voinia Claudiu 
– Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 3 voturi ”împotrivă” (Vâlceanu Constantin, 
Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian) și 4 voturi ”abținere” (Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Hotărârea nr. 40/2021 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca - 
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Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia – Trăian, Ilea Sorin, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, 
Voinia Claudiu – Sorin, Sevastru Bujor – Virgil, Muntean Petru), 3 voturi ”împotrivă” (Vâlceanu 
Constantin, Gherman Petre – Lucian, Vasile Marian) și 4 voturi ”abținere” (Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

 
La punctul 5 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 126/18.02.2020, cu 
modificările şi completările ulterioare, încheiat cu Asociaţia „Sufletele Nimănui” Hunedoara, având ca 
obiect folosinţă gratuită a imobilului teren şi clădirilor aferente, în suprafaţă totală de 5.523 mp, 
înscrise în CF sub  nr. 69061, situate în Municipiul Hunedoara, str. Serei, fosta U.M. Hăşdat aparţinând 
domeniului privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia adăpost de câini. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 41/2021 se aprobă în unanimitate. 

 

D-nul Sorin Ilea: 
”Mulțumesc. Declar ședința închisă!” 

 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                           
                     Sorin Ilea                                                                        Militon Dănuț  Laslău      
  
 
 
 
 
Întocmit, 
Teodora Mălai 


